

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, DECEMBER 17, 1985
(23)

[Text]

The Standing Committee on Procedure and Organization met in camera at 3:47 o'clock p.m. this day, the Chairman, Albert Cooper, presiding.

Members of the Committee present: Jean-Pierre Blackburn and Albert Cooper.

Absentees present: Vic Atkinson, Charles Hamelin, Robert Hicks and Allan Lawrence.

In attendance: From the Library of Parliament: Bruce Carson, Law and Government Division, Research Branch.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Wednesday, June 26, 1985 concerning the Canadian Budgetary Process. (See Minutes of Proceedings and Evidence of Thursday, September 19, 1985, Issue No. 2).

The Committee proceeded to consider its draft report on the Canadian budgetary process.

On motion of Robert Hicks, it was agreed,—That the report be adopted, as amended, as the first Report of the Standing Committee on Procedure & Organization and be tabled, at the earliest opportunity, prior to the Christmas recess.

At 4:52 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

English text
Minister of the Crown
Chair of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 17 DÉCEMBRE
(23)

[Text]

Le Comité permanent a réuni aujourd'hui, en séance privée, à 19 heures 47, le mardi 17 décembre 1985, le président, M. Albert Cooper, présidant.

Membres du Comité présents: M. Jean-Pierre Blackburn et M. Albert Cooper.

Absents présents: M. Vic Atkinson, M. Charles Hamelin, M. Robert Hicks et M. Allan Lawrence.

Également présent: M. Bruce Carson, Bibliothèque du Parlement, Division du droit et du gouvernement.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mercredi 26 juin 1985 concernant le processus budgétaire canadien. (Voir procès-verbal de l'Assemblée du jeudi 19 septembre 1985, article no. 2).

Le Comité entend l'avis de son cherche d'un rapport sur le processus budgétaire canadien.

Sur motion de Robert Hicks, il est convenu,—Que le rapport est adopté, tel amendé, comme le premier rapport du Comité permanent sur le processus de l'organisation et qu'il est déposé, à la plus prochaine séance, l'ajournement de Noël.

À 19 h 52, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation de séance.

	Canada Post	Postes Canada
	Postage paid / Port payé	
Book Tariff rate des livres		
K1A 0S9 OTTAWA		

If undelivered, return COVER ONLY to: Canadian Government Publishing Centre, Supply and Services Canada, Ottawa, Canada, K1A 0S9

En cas de non-livraison, retourner cette COUVERTURE SEULEMENT à: Centre d'édition du gouvernement du Canada, Approvisionnement et Services Canada, Ottawa, Canada, K1A 0S9